
 

 

 

Deze mail stuur ik U namens Cafe de Zwaan,op de Kinderhuisvest en cafe het wapen van  
Bloemendaal,op de Zijlvest beide op de hoek van de Zijlstraat.   
N.a.v het terrassenbeleid wil ik graag het volgende kwijt.   
Als  ik  de terras regels lees en projecteer op onze terrassen begrijp ik dat wij 1,5 meter   
vanaf het fietspad moeten vrijhouden.   
Dat betekent dat wij geen of veel minder terras overhouden.    
Wij zijn de toegangspoort dus ook een visite kaartje voor Haarlem.    
Onze cafe´s bestaan beide al  bijna 150 jaar  en altijd is daar een terras bij geweest;    
Een terras dat voor iedereen een begrip is en een grote sociale functie heeft voor veel  
Haarlemmers.   
Natuurlijk begrijpen we dat veiligheid en toegankelijkheid belangrijk is.   
Echter dat kan volgens ons ook als de 0,9 meter aangehouden wordt.    
Dan is er nog steeds voldoende ruimte voor rolstoelen, kinderwagens, voetgangers etc.   
We vinden dit ook omdat er in al die tijd nooit wat is voorgevallen en we beide handhaven en  
zorgen dat de veiligheid van gasten, voetgangers etc. voorop staat.   
Ook heeft deze regel economisch een heel grote impact op onze zaken en het kan toch niet  
de bedoeling zijn dat het ondernemen ons hierdoor onmogelijk wordt gemaakt.   
Wij vragen U dan ook om bij onze cafés de 0,9 meter aan te houden, wat  al tientallen jaren  
goed gaat.   

We ontvangen graag u reactie op onze zienswijze en uiteraard willen we graag verdere  
vragen persoonlijk en wellicht op locatie toelichten,    

Met vriendelijke groet   

 
Dhr.Van Kesteren  
Cafe de Zwaan   

Dhr. Castenmiller   
Het Wapen van Bloemendaal   

 


